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Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns.   
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Lund, Karin Hanqvist och Ester Mogensen utses att justera 
protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tillgänglighetsfrågor 
Lovisa Dyall Silverbrand, verksamhetscontroller, presenterar sig för 
de som inte träffade henne tidigare. 
 
Stadsdelsnämndens sammanträde den 16 november 2023 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
 
Ärende 4: Nytt medborgarförslag gällande parkeringsfickor 
Västerled 100-108   
BRO 2023/472 
Rådet framför att det är angeläget att det finns utrymme för att taxi 
och ambulanser ska kunna stanna till. De beskriver att det är en 
trafikfara om detta inte är möjligt och att de finner att 
angöringskraven inte har uppfyllts.  
 
Ärende 5: Revidering av delegationsordningen  
BRO 2023/5 
Rådet framför en synpunkt att de inte uppskattar att staden använder 
sig av engelska uttryck i verksamheterna och tar exempel ”case 
manager” som används inom avdelning missbruk.  
 
Rådet ställer även fråga kring av det betyder att beslut om 
hemtjänstinsatser dragits ner från 20 timmar till 10 timmar. 
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer till rådet.  
 
Rådet vill skicka med att de finner att svaren till 
medborgarförslagen är välformulerade.  
 

 
Ester Mogensen 
Ledamot  
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Verksamhetsplanering 2024  
Rådet har möjlighet att ge inspel på budget 2024.  
 
Rådet ställer frågor kring området kommunal bemanningspool som 
nämns i budgeten och hur det kommer att tas i beaktan inom 
förvaltningen. Förvaltningen informerar att det finns med i 
förvaltningens förslag till verksamhetsplan 2024, dels genom 
uppdrag att arbeta med heltid som norm och minska timavlönade.  
 
Rådet ställer frågor kring hur förvaltningen kommer arbeta med 
ramtid som särskilt omnämns i budget 2024. Förvaltningen 
informerar om att det finns ett pågående arbete inom ramen för 
verksamhetsplan 2023 där enheten för biståndshandläggning har 
bjudit in de privata utförarna inom hemtjänst för 
utbildningstillfällen inom ramtid. Aktiviteten finns även med i 
förvaltningens förslag till verksamhetsplan 2024, där den kommer 
att utvecklas ytterligare.  
 
Rådet vill även framföra att de vill att förvaltningen bejakar den 
lokalkännedom som invånarna har kring stadsdelen var det gäller 
boendeplacering av framtida vård- och omsorgsboenden.  
 
Rådet lyfter hur Äldrevänlig stad kommer att beaktas inom 
förvaltningen. Förvaltningen ber att få återkomma i frågan.  
 
Förvaltningens rapport   
Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström informerar vad som 
pågår inom avdelningen.  
 

- Det finns en ökning av antalet personer får covid-19 i 
samhället, vilket även syns i verksamheterna. Tre personer 
är konstaterade smittade på ett av de kommunala vård- och 
omsorgsboendena i Bromma. Det finns även en ökande 
sjukfrånvaro bland personal. Till följd av den ökande 
smittan så har munskydd införts i det omsorgsnära arbetet i 
verksamheterna. Anhöriga uppmuntras även att använda det 
vid besök. 

 
- Arbetet pågår med att slutföra verksamhetsåret 2023. Där 

ligger bland annat fokus på arbetet med Heltid som norm 
och minska timavlönade samt arbetet med språk. Arbetet 
kommer fortsätta även 2024.  
 

- Inom förvaltningen pågår även ett arbete kring uppdatering 
av förvaltningens kris och krigsorganisation. 

 
Rådets rapporter 
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Vissa i rådet har träffat samverkansgruppen Grannstöd. De fick 
under detta möte en redovisning av förvaltningens 
trygghetssamordnare. Detta var mycket uppskattat.  

Rådet vill dock framföra att undersökningen som underlaget 
baserats på vände sig åldersgruppen 65-79. Rådet framför att även 
äldre personer än 79 år kan uppleva otrygghet och att det är viktigt 
att även denna grupp beaktas framledes..  

Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera. 

Övriga frågor 
Rådet vill ha sammanträdestiderna för 2024 skickat till sig. 
Förvaltningen åtgärdar detta.  
Rådet efterfrågar även ytterligare information kring mötet om 
hemtjänst den 28 november. Förvaltningen kommer skicka ut 
information om detta. 
 
Nästa sammanträde 
Onsdag 6 december 2023 klockan 14.30. 
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